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P R O T O K O Ł  Nr  XX/2016 

 

z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu z dnia 23 lutego 2016r, która odbyła się  

w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu  w godz. 13.00 - 15.45 

 

 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło, dokonał otwarcia XX Sesji Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu  

Powitał wszystkich obecnych, radnych oraz gości zaproszonych:  

- Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Podkomisarza Grzegorza Migdała,  

- Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja Mikulskiego,  

- Skarbnika Miasta i Gminy Panią Annę Kuźniak, 

- Sekretarza Miasta i Gminy Pana Dariusza Ptasia, 

- Sołtysów Gminy Ogrodzieniec,  

- Radnych Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu,  

- Kierowników referatów urzędu i jednostek organizacyjnych Gminy Ogrodzieniec. 

 

Lista obecności radnych i gości załączona została do protokołu. 

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana zgodnie z przepisami prawa 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu. Wszyscy radni zostali 

powiadomieni o terminie sesji, zostały im dostarczone niezbędne materiały, czyli  

 zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z porządkiem obrad, 

 projekty uchwał będące przedmiotem obrad.  

Ustawowy skład Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu wynosi 15 radnych. W sesji 

uczestniczyło 15 radnych, co zostało potwierdzone podpisami na liście obecności.  

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad  

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski wniósł o poszerzenie obrad o dodatkowy projekt 

uchwały w sprawie zmian w Statucie Ośrodka Pomocy Społecznej. W związku z 

realizacją zadań wynikających z ustawy dot. wypłaty zasiłków na dzieci w ramach 

Rodzina 500+ - istnieje potrzeba wyznaczenia podmiotu, który będzie w Gminie 

realizować to zadanie, sugerujemy aby wykonawcą był Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Porządek obrad poszerzony o dodatkowy punkty został przegłosowany i przyjęty 

jednomyślnie przez radnych 15 głosami.  
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Porządek obrad wg którego prowadzona była sesja przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/2015 z sesji z dnia 17.11.2015 i protokołu Nr 

XVII/2015 z dnia 11.12.2015r 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawowania pogrzebu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/125/2015 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 17.11.2015 w sprawie stawek od środków transportowych 

na rok 2016. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/5 położonej 

w Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/6 położonej 

w Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy terenu stanowiącego własność i będącego w posiadaniu Gminy 

Ogrodzieniec, położonego w Ogrodzieńcu na czas oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr 

XVIII/144/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie zasad wynajmu lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ogrodzieniec. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr 

XVII/143/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie uchwalenia ”W ieloletniej Prognozy 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-

2019”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą 

brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, określenia liczby punktów za 

każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

13. Przedstawienie V Raportu z Wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy do 2019 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ogrodzieńcu 

15. Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

16. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

17. Wnioski i oświadczenia.  

18. Zamkniecie obrad.  
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Ad. 3 

Przyjęcie protokołu Nr XVI/2015 z sesji z dnia 17.11.2015 i protokołu Nr 

XVII/2015 z dnia 11.12.2015r 

 

Protokół Nr XVI/2015 z sesji z dnia 17.11.2015r. zostały przyjęty przez radnych bez 

uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Protokołu Nr XVII/2015 z dnia 11.12.2015r. zostały przyjęty przez radnych bez uwag, 

jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia sposobu sprawowania pogrzebu  

 

Kierownik OPS Ogrodzieniec pani Dorota Słodek referując temat między innymi 

powiedziała - Zgodnie przepisami prawa wynikającymi z ustawy o cmentarzach  

i chowaniu zmarłych, zwłoki nie pochowane w szczególności przez najbliższą 

rodzinę, albo nieprzekazane publicznej uczelni medycznej albo publicznej uczelni 

prowadzącej działalność dydaktyczną i badawczą w dziedzinie nauk medycznych są 

chowane przez gminę właściwą ze względu na miejsce zgonu. Z kolei w myśl 

przepisów ustawy o pomocy społecznej do zadań własnych gminy o charakterze 

obowiązkowym należy sprawienie pogrzebu, w tym osobom bezdomnym. Ustawa o 

pomocy społecznej stanowi również, że sprawienie pogrzebu odbywa się w sposób 

ustalony przez gminę, zgodnie z wyznaniem zmarłego. Kompetencja do ustalenia 

zasad sprawowania pogrzebu należy do rady gminy.  

Gmina ma prawo do uzyskania zwrotu wydatków poniesionych w związku ze 

sprawieniem pogrzebu, podlegają one zwrotowi, gdy po osobie zmarłej przysługuje 

zasiłek pogrzebowy, a w przypadku gdy zasiłek ten nie przysługuje - wydatki 

podlegają zwrotowi z masy spadkowej, zgodnie z przepisami prawa spadkowego. 

Przez ostatnie 5 lat OPS zorganizował dwa pochówki. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /152/2016 w sprawie ustalenia sposobu sprawowania pogrzebu - 

została przyjęta. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_152_2016.pdf
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/125/2015 Rady Miejskiej  

w Ogrodzieńcu z dnia 17.11.2015 w sprawie stawek od środków 

transportowych na rok 2016 

 

Skarbnik Gminy Pani Anna Kuźniak dla wyjaśnienia podała - na sesji w dniu 17 

listopada 2015r. została podjęta uchwała w sprawie ustalenia stawek od środków 

transportowych i w §1 pkt 5 znalazł się niewłaściwy zapis. Zmiana w uchwale polega 

na wprowadzeniu nowego prawidłowego zapisu. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX/153/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/125/2015 Rady Miejskiej 

w Ogrodzieńcu z dnia 17.11.2015 w sprawie stawek od środków transportowych na 

rok 2016 - została przyjęta. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/5 

położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec. 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały. Między 

innymi powiedział – Właściciele jednej z posesji przy ul. Sienkiewicza w Ogrodzieńcu 

wystąpili do Gminy Ogrodzieniec z prośbą o nabycie przylegającej do ich posesji 

działki w celu lepszego zagospodarowania oraz dojazdu. Działka jest gminie zbędna 

stanowi ona dojazd do posesji i zasadne jest jej zbycie.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_153_2016.pdf
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Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 15   

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX/154/2016 sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/5 położonej w 

Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec - 

została przyjęta. 

 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/6 

położonej w Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy 

Ogrodzieniec. 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały – dla 

wyjaśnienia podał, że jest to analogiczna sprawa jak w poprzedniej uchwale. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

 

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX/155/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze 

bezprzetargowej niezabudowanej nieruchomości oznaczonej nr 1214/6 położonej w 

Ogrodzieńcu przy ul. Sienkiewicza stanowiącej własność Gminy Ogrodzieniec - 

została przyjęta. 

 

 

 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_154_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_155_2016.pdf
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Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy terenu stanowiącego własność i będącego w posiadaniu Gminy 

Ogrodzieniec, położonego w Ogrodzieńcu na czas oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym.  

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski omówił projekt przedmiotowej uchwały. Między 

innymi powiedział - Dzierżawcy są zainteresowani dalszą dzierżawą terenu garaży 

przy ulicy Słowackiego w Ogrodzieńcu, złożyli wnioski o przedłużenie umów na okres 

3 lat. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /156/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy terenu stanowiącego własność i będącego w posiadaniu Gminy 

Ogrodzieniec, położonego w Ogrodzieńcu na czas oznaczony do 3 lat z 

dotychczasowymi dzierżawcami w trybie bezprzetargowym - została przyjęta. 

 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr 

XVIII/144/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie zasad wynajmu lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ogrodzieniec. 

 

Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski dla wyjaśnienia podał – w grudniu 2015 r. 

podjęte zostały dwie uchwały regulujące kwestie związane z gospodarowaniem 

gminnym zasobem mieszkaniowym – sprawa dotyczy uchwały tej oraz kolejnej 

uchwały. Nadzór Prawny Wojewody wniósł zastrzeżenia do treści uchwał, między 

innymi chodziło o błędny pisarskie oraz kwestie mieszkań socjalnych - z uwagi na ich 

brak przemilczeliśmy ten temat, co okazało się błędem bowiem obowiązujące 

przepisy prawne zobowiązują do zawarcia określonych zapisów w uchwale mino, że 

gmina mieszkań takich nie posiada. Kolejna zmiana polegała na doprecyzowaniu 

sformułowania  - co rozumie się przez najniższą emeryturę – było to jednym z 

kryteriów dochodowych. Dokonano również zmiany okresów obowiązywania - 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_156_2016.pdf
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Program określony został na lata 2015-2019 natomiast uchwała po jej opublikowaniu 

weszła w życie od 2016r. i te rozbieżności zostały usunięte. Wszystkie uwagi i 

zastrzeżenia nadzoru prawnego do przedmiotowych uchwał zostały uwzględnione w 

nowych projektach uchwał przedstawionych Radzie do zatwierdzenia.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  14  

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /157/2016 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

Nr XVIII/144/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie zasad wynajmu lokali wchodzących 

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Ogrodzieniec - została przyjęta. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu Nr 

XVII/143/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie uchwalenia ”Wieloletniej Prognozy 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-

2019”. 

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  - 14 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /158/2016 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

Nr XVII/143/2015 z dnia 29.12.2015 w sprawie uchwalenia ”Wieloletniej Prognozy 

Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Ogrodzieniec na lata 2015-2019” 

- została przyjęta. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_157_2016.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_158_2016.pdf
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które 

będą brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów 

zamieszkałych poza obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, określenia 

liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia. 

 

Uzasadnienie merytoryczne do przedmiotowej uchwały oraz do kolejnej uchwały 

przedstawił Burmistrz MiG Pan Andrzej Mikulski, który między innymi powiedział - 

Potrzeba podjęcia uchwał jest spowodowana wejściem w życie rozporządzenia 

Ministra Edukacji Narodowej z dnia 2 listopada 2015 r. w sprawie sposobu 

przeliczania na punkty poszczególnych kryteriów uwzględnianych w postępowaniu 

rekrutacyjnym, składu i szczegółowych zadań komisji rekrutacyjnej, szczegółowego 

trybu i terminów przeprowadzania postępowania rekrutacyjnego oraz postępowania 

uzupełniającego. Skutki finansowe – brak.  

 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /159/2016 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do klas I szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę Ogrodzieniec, które będą 

brane pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym dla kandydatów zamieszkałych 

poza obwodem szkoły podstawowej lub gimnazjum, określenia liczby punktów za 

każde z tych kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia - została 

przyjęta. 

 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych 

kryteriów i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_159_2016.pdf
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Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /160/2016 w sprawie określenia kryteriów rekrutacji do przedszkoli i 

oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Ogrodzieniec, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia - została przyjęta. 

 

 

Ad. 13 

Przedstawienie V Raportu z Wykonania Programu Ochrony Środowiska  

dla Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy do 

2019 r. 

 

Burmistrz przedstawił Radzie V Raport z Wykonania Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy do roku 

2019. Pisemna informacja w tym temacie została dostarczona Radnym wraz z 

pozostałymi materiałami przed sesją.  

 

Rada przyjęła do wiadomości Raport z Wykonania Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Ogrodzieniec V Raport z Wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Ogrodzieniec na lata 2012-2015 z uwzględnieniem perspektywy do 2019 r. – 

załączony został do protokołu sesji. 

 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

 w Ogrodzieńcu 

Uzasadnienie merytoryczne do projektu przedmiotowej uchwały przedstawiła Dorota 

Słodek Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, która między innymi powiedziała - W 

dniu 17 lutego 2016 r. opublikowana została ustawa o pomocy państwa w 

wychowywaniu dzieci. Do dnia wejścia w życie ustawy powinna zostać wyznaczona 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_160_2016.pdf
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lub utworzona jednostka organizacyjna właściwa do realizacji zadań z zakresu 

świadczenia wychowawczego. W Gminie Ogrodzieniec do realizacji tych zadań 

przewidziany jest Ośrodek Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu. Uchwała wprowadzi 

zmianę do Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Ogrodzieńcu, zgodnie z którą do 

zadań Ośrodka należy również realizacja zadań z zakresu świadczenia 

wychowawczego tzw świadczenie 500+. Burmistrz Miasta i Gminy posiada 

kompetencje do upoważnienia Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Ogrodzieńcu, a także na jego wniosek innych pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ogrodzieńcu do prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia 

wychowawczego, a także do wydawania w tych sprawach decyzji. 

Projekt uchwały został odczytany przez Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej Panią 

Małgorzatę Janoskę. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Rady. 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do projektu uchwały  

Przewodniczący Rady Zygmunt Podsiadło poddał pod głosowanie projekt uchwały  

Wynik głosowania:  

Głosów „Za”  -  15 

Głosów „Przeciw” –0 

Głosów „Wstrzymujących się- 0 

Rozstrzygnięcie 

Przewodniczący Rady stwierdził,  

Uchwała Nr XX /161/2016 w sprawie zmiany Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  w 

Ogrodzieńcu - została przyjęta. 

 

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  

 

Radna Maria Lipka – Stępniewska - Czy byłaby taka możliwość, żeby np. w czerwcu 

zorganizować przenośne miasteczko, gdzie dzieci na rowerach mogłyby nauczyć się 

podstaw ruchu drogowego? 

 

Odpowiedź Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu: Przenośne miasteczko 

ruchu drogowego można by zorganizować np. przy okazji pikniku plenerowego dla 

młodzieży szkolnej. Z posiadanych informacji wynika, iż Wydział Ruchu Drogowego 

Komendy Wojewódzkiej Policji w Katowicach dysponuje specjalistycznym pojazdem, 

który można zastosować do edukacji związanej z poruszaniem się po drodze. Ze 

strony KPP Zawiercie i KP Ogrodzieniec można również przeprowadzić podczas 

takowego pikniku działania profilaktyczne zachęcając w ten sposób dzieci i młodzież 

do bezpiecznego korzystania z roweru oraz wpajania prawidłowych zasad 

poruszania się po drodze. 

 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xx_161_2016.pdf
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Radna Elżbieta Stanek - Mieszkańcy Kiełkowic ul. Wilczej, Łąki, Starowiejskiej oraz 

Sarniej proszą o zalanie masą asfaltową wszystkich pęknięć, ubytków, dziur 

powstałych po okresie zimowym, aby drogi asfaltowe nie uległy zniszczeniu i służyły 

mieszkańcom przez następne lata. Są to drogi gminne, powiatowe drogi też są do 

naprawy. 

 

Radna Wioletta Baran - Mieszkańcy Mokrusa podjęli inicjatywę budowy kaplicy wokół 

istniejącego krzyża usytuowanego przy skrzyżowaniu ulicy Leśnej i Wierzbowej. 

Mieszkańcy zobowiązali się wybudować w czynie społecznym. W związku z 

powyższym proszę Pana Burmistrza o podjęcie odpowiednich działań, czy istnieje 

możliwość wybudowania takiej kaplicy. Dziękujemy za pozytywne rozpatrzenie 

naszej sprawy.  

Zwracam się z prośbą o naprawę nawierzchni drogi Mokrus- Kiełkowice wzdłuż ulicy 

Wierzbowej i Sarniej.  

Zwracam się z prośbą o wycięcie krzewów, obcięcie gałęzi wzdłuż ulicy Mokruskiej 

na odcinku drogi Giebło-Mokrus. Krzewy zawężają jezdnię, stwarzając zagrożenie w 

ruchu drogowym. Ponieważ jest to droga powiatowa proszę skierować prośbę do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Zawierciu.  

 

Radna Beata Jakacz – W imieniu sołtysa i mieszkańców Żelazka i Śrubarni oraz 

Ryczowa Kolonii  - zwracam się z prośbą o: 

 oczyszczenie poboczy Żelazko-Śrubarnia, 

 dalszą wycinkę krzewów na trasie Ogrodzieniec-Ryczów, Śrubarnia-

Ogrodzieniec,  

 naprawę nawierzchni Kolonia Ryczów ulica Zachodnia, ul. Wolności. Ulica 

Zachodnia w przyszłej perspektywie do położenia nowej nakładki asfaltowej.  

 Śrubarnia ul. Rodacka – nawiezienie gruzu (droga przez las). 

 Naprawę nawierzchni droga Żelazko-Śrubarnia-Ogrodzieniec, szczególnie 

teren leśny Śrubarnia-Ogrodzieniec. 

 

Radna Wanda Bednarz - Proszę o dokładne wyczyszczenie drogi powiatowej 

Ryczów- Ogrodzieniec. Wyczyszczenie dokładnie konarów drzew i użycie środka, 

aby krzewy nie rosły. 

Proszę również o wysypanie żwiru na ulicy Końcowej w Ryczowie. Do chwili obecnej 

jest brak nawierzchni asfaltowej, jest piach. Niedawno utopiła się śmieciarka, a mamy 

już XXI wiek.  

 

Radny Patryk Szczygieł - Zwracam się z ponowną prośbą o dostawienie koszy na 

śmieci przy ulicy Olkuskiej w Ogrodzieńcu. 

Dostaję sygnały od rodziców dzieci, że godziny otwarcia naszego przedszkola są za 

krótkie. Rodzice, szczególni ci pracujący, zmuszeni są korzystać z prywatnych 

przedszkoli, które są czynne np. do godziny 18.00. 
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Radny Jerzy Janoska - Zwracam się z prośbą wyczyszczenie poboczy na ul. 

Kolejowej, Mickiewicza i Reja w Fugasówce.  

Proszę o ustawienia kosza na śmieci, który byłby regularnie opróżniany, przy drodze 

(ul. Reja) gdzie stoją samochody w kolejce do firmy po odbiór kostki brukowej. Teren 

ten jest zaśmiecany przez kierowców samochodów.  

 

Radny Grzegorz Wałek - Czy jest ustalona jakaś kolejność odśnieżania ulic w 

mieście. Dlaczego ulica 1 Maja w Ogrodzieńcu jest odśnieżana na końcu, skoro jest 

jedną z trzech głównych obok Kościuszki i Olkuskiej? 

Kiedy zostanie wykonany remont, aby woda spływająca od strony Podzamcza była 

wyłapywana przez studzienki kanalizacyjne. Mieszkańcy okolic kościoła przy ulicy 

Kościuszki borykają się z tym problemem już od dawna. 

Kiedyś pojawił się pomysł, aby dzieci z naszej gminy uczyć języka włoskiego, aby w 

przyszłości ułatwić im kontakty z partnerską gminą Melissano. Czy będzie to 

realizowane. 

 

Radny Zygmunt Podsiadło  

 Jak gmina przygotowana jest do realizacji ustawy 500+? 

 Co z pomieszczeniami dla OPS (budynek Poczty-GS)? 

 Przez kogo (kto i dlaczego) zajęty jest teren po spalonym  przedszkolu? 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 Aktualnie przygotowujemy się do okresu letniego, czyli pozimowego 

sprzątania i napraw uszkodzonych nawierzchni dróg. Jednak warunki 

atmosferyczne jeszcze nie pozwalają w pełni na rozpoczęcie tych prac. 

Musimy zaczekać na dodatnie temperatury i pogodę, ponieważ nie można ich 

prowadzić na mokrych nawierzchniach.  

 Wycinka krzewów wzdłuż dróg powiatowych – przygotujemy pismo do PZD w 

Zawierciu w tej sprawie.  

 W odpowiedzi na inicjatywę mieszkańców Mokrusa w sprawie budowy kaplicy 

proponuję spotkanie i omówienie tematu.  

 Mamy na dzisiejszej sesji kilka zapytań o czystość przy drogach. Pragnę 

poinformować, że tak ja co roku również w najbliższych tygodniach będziemy 

sprzątać zaśmiecane pobocza dróg i rowy.  

 Kosze na śmieci uliczne będące na stanie Zakładu Gospodarki Komunalnej są 

rozstawione. Jeśli trzeba dodatkowe, zostaną dokupione i rozstawione.  

 Z informacji, które posiadam wynika, że Przedszkole w Ogrodzieńcu jest 

otwarte tak długo jaka jest potrzeba, ponieważ ograniczenia w opiece nad 

dziećmi są powodem posyłania ich do przedszkoli w sąsiednich gminach. 

Staramy się tworzyć warunki, aby wszystkie dzieci z terenu miasta były w 

naszym przedszkolu. W tej sprawie porozmawiam z panią dyrektor 

przedszkola i przekażę radnym informację w najbliższym czasie.  

 Drogi wojewódzkie na terenie Ogrodzieńca są tak samo traktowane przez 

firmę odśnieżającą w okresie zimy. Ze strony gminy staramy się wesprzeć 
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firmę i odśnieżamy np. ścieżki pieszo-rowerowe, chociaż obowiązek spoczywa 

na właścicielach posesji sąsiadujących z pasem drogowym. 

 Dokładnej daty przebudowy ulicy Kościuszki nie jestem w stanie podać, 

ponieważ to zadanie będzie finansowane z budżetu Województwa Śląskiego i 

nie mam wiedzy na ten temat. My jesteśmy gotowi do tej inwestycji. 

 Inicjatywa nauki języka włoskiego w szkołach pojawiła się podczas jednego z 

wyjazdów do partnerskiej gminy Melissano, jednak do tej pory niewiele udało 

się zrobić z powodu braku nauczyciela j. włoskiego, poza tym jesteśmy w 

trakcie trwania roku szkolnego. Zobaczymy może w przyszłym roku szkolnym 

uda się uruchomić zajęcia fakultatywne (nieobowiązkowe). Ustalimy to po 

rozmowie z dyrektorami szkół. 

 Od kilku miesięcy do Programu „500 plus” przygotowuje się Ośrodek Pomocy 

Społecznej. Dziś na sesji podjęliśmy kluczową uchwałę w tej sprawie. 

 Teren po byłym przedszkolu – część działki została wydzierżawiona hurtowni 

budowlanej, która mieści się na skrzyżowaniu (naprzeciw szkoły). Po 

wybudowaniu ronda nie będzie możliwe prowadzenie tam działalności, dlatego 

właściciele kupili działkę w pobliżu cegielni przy ul. Kościuszki, z zamiarem 

urządzenia tam swojej działalności. Działka jest jednak w chwili obecnej 

jeszcze nieuzbrojona, więc wydzierżawiliśmy nasz grunt na 3 lata dając 

możliwość urządzenia się firmie na docelowym miejscu. 

 

 

Ad. 16 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności. 

 

W styczniu odbywały się zebrania sprawozdawczo-wyborcze OSP w Mokrusie i w 

Gulzowie. Na spotkaniach dokonano wyboru nowego zarząd i komisji rewizyjnej na 

następną kadencję.  

 

26 stycznia odbyło się posiedzenie gminnej komisji mieszkaniowej w nowym 

składzie. Podziękowano poprzednim członkom komisji za długoletnią pracę. 

 

27 stycznia odbyło się posiedzenie Rady Społecznej SPZOZ Ogrodzieniec na którym 

zatwierdzono plan finansowy oraz wykonanie budżetu za 2015 rok i przyjęto 

założenia na rok 2016. 

 

28 stycznia - spotkanie z Dyrektorem Zakładu Komunikacji Miejskiej w Zawierciu dot. 

kursów autobusu na linii 7 i 8 - istniało zagrożenie pozbawienia mieszkańców 

dojazdu. Po interwencji radnej i sołtysa z Kiełkowic doszło do spotkania z dyrektorem 

ZKM i obecnie sytuacja jest taka, że autobus linii 7 i 8 będzie kursował. Zostało 

podpisane porozumienie w tej sprawie - ok. 30 tyś zł rocznie Gmina będzie dopłacać 

do utrzymania tych kursów. 
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29 stycznia odbyło się Walne Zebranie Śląskiej Organizacji Turystycznej, 

zatwierdzono plany na rok 2016 oraz składkę członkowską - została ona 

zatwierdzona bez zmian.  

 

10 lutego na AGH w Krakowie Burmistrz spotkał się z naukowcami w sprawie 

związanej z planami powstania kopalni cynku i ołowiu w ramach Projektu Olza. 

Burmistrz planuje, aby z inicjatywy gminy, wspólnie z gminami sąsiednimi rozpocząć 

działania zmierzające do opracowania na nasze potrzeby dokumentacji w zakresie 

oddziaływania kopalni na środowisko. Trzeba liczyć się z tym, że może wpłynąć 

wniosek do gmin objętych Projektem Olza o uwzględnienie w planach 

zagospodarowania przestrzennego budowy kopalni. Dlatego planuje zlecenie 

naukowcom opracowania dokumentacji dla gmin, aby wiedzieć co się może stać 

gdyby kopalnia powstała, jakie będą zagrożenia, szczególnie chodzi nam o ochronę 

środowiska, krajobrazu, jakie byłyby korzyści, czy opłaci się, czy też nie, aby kopalnia 

tutaj funkcjonowała. 

 

11 lutego rozstrzygnięte zostało postępowanie konkursowe na wolne stanowisko 

referenta biurowo-kancelaryjnego w Urzędzie Miasta i Gminy. W wyniku konkursu 

zatrudnienie uzyskała Pani Marta Słowikowska. Zgłosiło się 24 chętnych, 14 spełniło 

wymogi formalne i spośród nich wytypowano 5 z najlepszą punktacją i dopiero 

spośród nich wytypowano osobę która będzie zatrudniona w Urzędzie MiG  

 

11 lutego w Sądzie Okręgowym w Częstochowie odbyła się sprawa z powództwa 

firmy, która nie wykonała chodnika w Gieble. 24 lutego zostanie wydana decyzja i po 

jej opublikowaniu, na kolejnej sesji Burmistrz zapozna z  treścią decyzji.  

 

21 lutego – przypadała 76 rocznica pacyfikacji Ryczowa, co 5 lat w obchody włącza 

się Gmina zaś pozostałe rocznice organizowane są i obchodzone lokalnie.  

 

Działania Gminy w zakresie przygotowania nowych inwestycji i przedsięwzięć: 

Badane są oferty, które wpłynęły na przetarg dot. opracowania dokumentacji 

projektowej zadań zgłaszanych przez Gminę do dofinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego na lata 2014-2020 w zakresie 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. Zakres projektowy dotyczy usunięcia 

azbestu wraz z odtworzeniem materiałem nieazbestowym, budynków publicznych 

Gminy Ogrodzieniec oraz likwidacji niskiej emisji poprzez kompleksową 

termomodernizację dot. budynków : 

- dawny Klub Sportowy Budowlani w Cementowni,  

- administracja mieszkań komunalnych,  

- remizo-świetlice w Ryczowie, Gulzowie i Podzamczu,  

- dawna szkoła w Kiełkowicach,  

- Trójbudynek.  
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Ponadto w zakresie projektowym uwzględniona została aranżacja wnętrza dawnego 

budynku Klubu Sportowego KS Budowlani wraz z wyposażeniem na cele 

funkcjonowania Centrum Usług Społecznych. 

  

Ogłoszono przetarg na opracowanie dokumentacji projektowej dla zadania 

inwestycyjnego pn. „Centrum Integracji Społeczno-Zawodowej w Ogrodzieńcu” 

zgłoszonego przez Gminę Ogrodzieniec do dofinansowania ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach RPO WSL na lata 2014-

2020 w zakresie Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych. 

 

Gmina złożyła wnioski :   

- o dofinansowanie zadania pn.„Przebudowa i zmiana nawierzchni drogi łączącej 

miejscowości Mokrus i Gulzów w Gminie Ogrodzieniec” ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na lata 2014-2020.  

- o dofinansowanie ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

zadania pn. „Uzbrojenie terenów Ogrodzienieckiej Strefy Inwestycyjnej”. 

Wnioskowana kwota dofinansowania to blisko 11 mln zł.  

 

Zakończyły się sukcesem starania Gminy o dofinansowanie przebudowy dróg. 

Otrzymamy dofinansowanie do zadania pn. „Przebudowa ciągu dróg gminnych: ul. 

Piastowska i ul. Południowa w Ogrodzieńcu w celu usprawnienia układu 

komunikacyjnego i poprawy warunków bezpieczeństwa”. W najbliższym czasie 

podpiszemy umowę o dofinansowanie i ogłoszony zostanie przetarg na wykonawcę.  

 

 

Ad. 17 

Wnioski i oświadczenia.  

 

Komendanta Komisariatu Policji w Ogrodzieńcu Podkomisarz Grzegorz Migdał złożył 

informacje na temat zarejestrowanych w systemie policyjnym za 2015 rok zdarzeń na 

terenie podległym KP Ogrodzieniec. Pisemna informacje w tej sprawie załączona 

została do protokołu z sesji. 

 

Komendant poinformował ponadto, że Policja ostrzega przed oszustami 

podszywającymi się pod pracowników energetyki. W związku z tym apel do 

mieszkańców o dokładne sprawdzanie legitymacji osób, które wprowadzamy do 

naszych mieszkań. W razie jakichkolwiek wątpliwości należy taką wizytę potwierdzić 

w siedzibie danej firmy. 
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Ad.18  

Zamkniecie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany w związku 

z tym dokonał zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu.  

Przewodniczący podziękował wszystkim obecnym za udział.  

Zamknięcie sesji nastąpiło o godz. 15.45 

 

 

Podpis protokolanta:    Podpis przewodniczącego obrad: 

 


